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Abstract (en)
A device for attaching switching and measuring devices, in particular rail switches and wheel sensors, to the rails (1, 2, 3) of tracks consists of a
clamp having a claw (4) bearing the switching or measuring device, it being possible to position said claw from the side on the rail foot (3) and to
brace it by means of a tie rod guided through under the rail (1, 2, 3) against at least one grip head (12) engaging on the other side of the rail foot (3).
The regions (6, 7, 8, 13) of the claw (4) and of the grip head (13), which rest at least against the upper and lower side of the rail foot (3), consist of
material which dampens the accelerations, impacts etc., which occur, being in particular rubber-elastic material, which is applied to the claw (4) and
grip head (12) in the form of layers, resilient pads or coatings. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Befestigung von Schalt- und Meßgeräten, insbesondere Schienenschaltern und Radsensoren, an den Schienen (1, 2, 3) von
Gleiswegen besteht aus einer Klemme mit einer das Schalt- oder Meßgerät tragenden Klaue (4), die von der Seite her auf den Schienenfuß (3)
aufsetzbar und über einen unter der Schiene (1, 2, 3) durchgeführten Zuganker gegen wenigstens einen an der anderen Seite des Schienenfußes
(3) angreifenden Spannkopf (12) verspannbar ist. Die zumindest die an der Ober- und Unterseite des Schienenfußes (3) anliegenden Bereiche (6,
7, 8, 13) der Klaue (4) und des Spannkopfes (13) bestehen aus die auftretenden Beschleunigungen, Schläge usw. dämpfendem, insbesondere
gummielastischem Material, das in Form von Auflagen, Puffern oder Beschichtungen an Klaue (4) und Spannkopf (12) angebracht ist.
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